Daniel: Hey Hana, how are you?
丹尼尔：嘿，哈娜，你好吗?

Hana: I'm fine, thank you.

哈娜：我很好，谢谢。

Daniel: So tell me, you lived in London, right?

丹尼尔：你在伦敦生活过，对吧?

Hana: Yes.

哈娜：对。

Daniel: Well, I'm planning to go to London and I'm really looking forward to it. But I'm not really sure and I don't really know what to expect and what I can see there, can you tell me a little bit, please?

丹尼尔：我计划去伦敦旅行，我非常期待。不过我不太确定，而且我也不知道应该做些什么，或是应该游览哪些地方，你能给我介绍一下吗?

Hana: Yeah, sure. London is a very interesting place. It's a place where a lot of cultures are mixed. There are lots of historical buildings, for example, Buckingham Palace and Big Ben. There is a very famous museum called the British Museum. And a lot of people come and visit every year.

哈娜：当然可以。伦敦是一座非常有意思的城市。那座城市混合了多种文化。伦敦有很多历史建筑，比如白金汉宫和大本钟。另外，大英博物馆非常有名。每年都有很多人参观这个博物馆。

Daniel: That's really good because I'm really interested in history and I really want to see history there. But is there any other thing that I should see in London or I should try in London, for example, is there any good local British food?丹

尼尔：这太好了，因为我对历史非常感兴趣，我很想看看那里的历史。那我在伦敦有没有其他应该游览的地方或是应该尝试的事情?比如，伦敦有什么美食?

Hana: Well, England isn't very famous for food, but it is famous because a lot of food from different countries is all gathered. For example, there's a very good place called The Camden Market and you can go and buy food from all over the world.

哈娜：哦，英国并不以美食出名，因为那里因汇聚了许多其他国家的食物而出名。比如，卡姆登市场非常不错，在那里你可以买到世界各地的食物。

Daniel: Good, that sounds really interesting, really looking forward to it. Thank you.

丹尼尔：不错，听起来很有意思，我真的非常期待伦敦之行。谢谢你。

Hana: You're welcome.

哈娜：不客气。

